

Title (en)

Container made of a flat blank and a film

Title (de)

Behälter gefertigt aus einem flachen Zuschnitt und einem Film

Title (fr)

Conteneur formé d'un flan plat et d'un film

Publication

EP 1197435 A1 20020417 (FR)

Application

EP 01402637 A 20011011

Priority

FR 0013025 A 20001011

Abstract (en)

[origin: FR2815019A1] The packaging is made from a foldable blank (2) and a covering film (3). The film comprises a fixing part to the blank and to a flap (15) which can be folded down outside the packaging. The flap is folded down and held freely on the blank in a position of reduced size in which it extends entirely over the blank. Independent claims are included for a packaging unit and a method of packaging objects

Abstract (fr)

Cet organe (1) comprend un flan (2) plat et pliable pour former un emballage et au moins un film (3) de recouvrement d'objets placés dans l'emballage. Le film comprend une partie (14) de fixation au flan (2) et au moins un rabat (15) mobile par rapport au flan pour pouvoir être rabattu à l'extérieur de l'emballage pour permettre son remplissage par des objets et pour pouvoir être rabattu à l'intérieur de l'emballage pour recouvrir les objets. Le ou chaque rabat (15) est rabattu et maintenu de manière libérable sur le flan (2) dans une position d'encombrement réduit dans laquelle il s'étend sensiblement entièrement sur le flan (2). <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/50

IPC 8 full level

B65D 5/50 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/5028 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2711355 A1 19950428 - SUBERT RAYMOND [FR]
- [A] FR 2703656 A1 19941014 - SOCAR [FR]
- [A] EP 0323354 A1 19890705 - SOCAR [FR]

Cited by

FR3089503A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IE IT LI NL PT TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1197435 A1 20020417; EP 1197435 B1 20041229; AT E285947 T1 20050115; DE 60108035 D1 20050203; DE 60108035 T2 20051215; ES 2236162 T3 20050716; FR 2815019 A1 20020412

DOCDB simple family (application)

EP 01402637 A 20011011; AT 01402637 T 20011011; DE 60108035 T 20011011; ES 01402637 T 20011011; FR 0013025 A 20001011